



MPHEC
Maritime Provinces
Higher Education
Commission

CESPM
Commission de
l'enseignement supérieur
des Provinces maritimes

April 24, 2017

Le 24 avril 2017

I am pleased to announce that Catherine Stewart will be joining the Maritime Provinces Higher Education Commission as our new **Interim Chief Executive Officer** effective May 1st, 2017.

J'ai le plaisir de vous informer que Catherine Stewart va se joindre à la Commission de l'enseignement supérieur des Provinces maritimes comme **directrice générale intérimaire** à partir du 1^{er} mai, 2017.

Catherine brings a wealth of experience from the public sector in New Brunswick with her most recent position as the Provincial Literacy Strategy Lead with the Executive Council Office. Catherine is familiar with the Commission where she spent nine years as a Policy and Research Analyst earlier in her career. Her educational background includes a Master of Urban and Regional Planning from Queen's University and a Bachelor of Arts from the University of New Brunswick.

Catherine possède une grande expérience dans le secteur public au Nouveau-Brunswick. Avant son affectation avec la Commission, Catherine était responsable pour la stratégie provinciale d'alphabétisation. Catherine est familière avec la Commission puisqu'elle y a passé neuf ans en tant qu'analyste en politiques et recherche au début de sa carrière. Elle détient une maîtrise en Planification urbaine et régionale de la Queen's University et un Baccalauréat en arts de la University of New Brunswick.

I'm excited to have Catherine join our team and I wish her much success in her new responsibilities.

Je suis fier que Catherine se joigne à notre équipe et je lui souhaite beaucoup de succès dans ses nouvelles responsabilités.

I also take this opportunity to thank Sylvie Levesque-Finn for acting as our Interim CEO over the past five months. Her strong support and commitment to our employees and to Commission members have been much appreciated. Sylvie will resume her role as a Commission member effective immediately.

Je profite de l'occasion pour remercier Sylvie Levesque-Finn d'avoir agi comme directrice générale intérimaire de la Commission durant les cinq derniers mois. Son soutien fort et son engagement continu à nos employés et aux membres de la Commission furent très appréciés. Sylvie reprend maintenant son rôle en tant que membre de la Commission.

Sincerely,

Je vous prie d'agréer mes sentiments les meilleurs.

Jean-François Richard
Chair

Jean-François Richard
Président